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6.PROTOKOLL FRÅN LOKALA HANDIKAPPRÅDET 
SID 2 (3) 

 

s 
MARITA INNERGÅRD  HEIDI NORDIN 

 
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  
välkomna.  
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa ändringar och tillägg. 
 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 
Marita Innergård och Heidi Nordin valdes att justera dagens protokoll.  
Protokollet justeras torsdagen den 6 september 2007. 

 
§ 4 Stadsdelsdirektör Leif Spjuth har ordet 

Leif S förmedlade sina tankar kring handikappfrågor och tog till sig rådets 
synpunkter som bl a tog upp; 

• Pågående projekt i samarbete med e-Center. Önskvärt att inledningsvis 
minst ett gruppboende får adekvat teknisk lösning så det är möjligt att bli 
uppkopplat till projektet. 

• Att förvaltningen framför med hjälp av skrivelse från rådet, behov till 
stadsdelens bibliotek om möjligheten att kunna ladda ner talböcker. I dag 
saknas den servicen. 

• Behov av övergripande ”dygnet runt syn” för barn och ungdomar med 
funktionshinder så den individuella planen även inkluderar fritiden. 

• Samarbete med SL i bl a tillgänglighetsfrågor 
  
§ 5 Information från förvaltningen 

a) Utveckling av Trappan till ett levande kulturhus 
Rådet har tagit del av information som lämnats vid dagens sammanträde 
och framför följande: 
Rådet önskar ta del av den handlingsplan som ska tas fram och förutsät-
ter att inget blir bortglömt. Bra belysning, bra trappmarkering, taktila 
och visuella hjälpmedel, ramper och handikappanpassad toalett behövs 
bl a för att uppfylla alla krav på fysisk tillgänglighet. 
Rådet framför också att det är mycket viktigt att innehållet i kulturutbu-
det blir tillgängligt för alla. 

 Paragrafen beslöts omedelbart justerad 
 

b) Förslag till nytt resursfördelningssystem för omsorgen om funktions-
nedsättning – Nytt schablonsystem 
Rådet har tagit del av information som lämnats vid dagens sammanträde 
och framför följande: 
Rådet har synpunkter på ordet ”behov” som förekommer i remissen och 
vill ha ett förtydligande av vad förvaltningen menar med begreppet.  
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s 
 I övrigt stödjer rådet förvaltningens synpunkter i tjänsteutlåtandet. 
 Paragrafen beslöts omedelbart justerad 

c) Kvalitetssystem inom omsorg om personer med funktionsnedsättning 
Information lämnades om det kvalitetsarbete som bedrivs och det material 
(pärm) som arbetats fram av avdelningen vad gäller gruppbostäder, dagliga 
verksamheter och korttidshem för vuxna. Länsstyrelsen (som också lämnat 
synpunkter) har tagit del av innehållet. En utvärdering kommer att ske i  
oktober.  
Under 2008 har man för avsikt att ta fram material för bl a 
myndighetsutövning, hälso- och sjukvård , anmälan om personskada och 
personligt stöd – öppna verksamheter. 
 
Rådet ser det som positivt att avdelningen arbetar fram material som kan 
hjälpa de olika verksamheterna till att få fungerande rutiner och kvalitets-
säkra det dagliga arbetet. Rådet erbjuder också sin sakkunskap i det fort-
satta arbetet. 

 
§ 6 Övrigt 
 

a) Rådet känner oro inför hur valfrihetssystemen utvecklas och vill veta hur 
det ser ut i stadsdelen vad gäller upphandling, avknoppning mm inom 
området funktionsnedsättning samt önskar få svar på den e-post som 
skickades i juni månad till förvaltningen. Rådet stödjer den till protokol-
let bifogade skrivelse från HSO till kommunstyrelsens handikappråd.  
 

b) Rådet framför ett stort tack till förvaltningen för den väl fungerande mo-
bila ljudanläggning med hörslinga som införskaffats. 

 
§ 7 Anmälan inkomna handlingar 

• Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 3:2007 och 4:2007.  
• Minnesanteckningar från mötet med kommunstyrelsen och dess handi-

kappråd 2 maj 2007.  
• RSMH-skrivelse, synpunkter med anledning av stadens planer att konkur-

rensutsätta /upphandla verksamheter för psykiskt funktionshindrade.  
• ID-dagarna – Hjälpmedelsinstitutets informations- och demonstrationsda-

gar 10-12-oktober.  
Rådet önskar att förvaltningen får möjlighet att gå på ID-dagarna. 

 
§ 8 Sammanträdet avslutas 

Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet av-
slutat.  
Nästa möte är utsatt till den 24 september 2007, klockan 14:00 – 16:30. 
Rådet har förmöte 13.30-14.00. Plats: konferensrummet Markelius. 


